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Til stede Anna Swiergon
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(Sekretær) Ida Elisabeth Aas Karlstad

Frafall Rune Jæger Wexsahl

Sak 124/22 Oppgaver fra forrige møte

Oppgave Hvem? Utført?

Lese gjennom referatet fra møte nr. 13 for
godkjenning

Alle Ja

Fiksing og bestilling av patcher som er
tomme

Beate Gjort

Gensere? Beate Bestilt ulike størrelser så
man kan prøve før man
bestiller.

Kaffekopp Hylle Kristoffer Under- veis

Høre med Bergo angående felles 17. mai
frokost

Anna Ja, venter svar fra utleier

mailto:styret@volvox.no
http://www.volvox.no


Planlegge arrangement for 17. mai toget og
fikse fanen

Anna JA, Se mer under
oppdatering.

Lage facebook innlegg angående kaffe på
kontoret i eksamenstiden

Kristoffer Nei

Vokse legger Anna, Ida,
Jens , Jæger

Gjort

Planlegge movember-date Jens,
Kristoffer

Underveis (date er valgt,
må planlegges)

Lage ny When2meet til styrebilder Beate Gjort

Sak 125/22 Godkjenning av referatet
Godkjent ved akklamasjon

Sak 126/22 Ris/ros:
-Angående “V&A Allsidighet, Kontorkom og filmkvelder”

V&A Allsidighet arrangerer mye for tiden, noe som er kult! Men noen av arrangementene virker litt
malplasserte… Filmkveld er en unaturlig erstatning for badminton, og noe om Kontorkom vanligvis
ville hatt. Er det sånn at Allsidighet sine filmkvelder er for de som er med i gruppa til vanlig, mens
Kontorkom siner er for alle i V&A, eller hvordan fungerer oppdelinga? Kunne Kontorkom arrangert
flere filmkvelder åpne for alle?

- Det har aldri vært “lukkede” arrangementer i V&A allsidighet, bortsett fra om vi har fått tildelt
midler til kun 1. klasse arrangementer”. Alle arrangementer arrangert av Kontorkomiteen og
Allsidighet er åpne for alle.

- Angående “Studentergalla”
Hei styret,
Det har kommet meg for øret at Jæger har fått kritikk og faktisk kryss for klesvalg på studentergalla.
Jeg syns de er ugreit at man skal henge ut folk på grunn av klesvalg, uansett hva man selv syns om
stilen. Det setter et dårlig eksempel for resten av linjeforeningen når styret pirker på hverandres
utseende, og det syns jeg er verre enn at man kjører ukonvensjonell galla.
-Ingvild

- Det har her vært en intern diskusjon om hvordan man kler seg på eksterne arrangementer, som
tas videre privat. Kryssystemet har ganske vage retningslinjer, og vi skal revurdere dette intern
og vurdere hvorvidt klesvalg skal gi kryss i fremtiden.

Prioriterte saker:
-

Komiteer (oppdatering):
● Leder (10 min):

○ LL 22.04:
■ Mulighet for ØL-bryggeplass, Trondheim Akademiske bryggelauget
■ Studentersamundet skal arrangere noe immatrikulerings konsert kick-off i HP
■ Gløsmesterskapet (kun to lag ble påmeldt, det ble avlyst, midlene ble overført

til neste år)



■ Svar til Anne Borg
■ Skjenkebevillinger over 50 pr. må godkjennes både av brannvesenet og

politiet før Trondheim kommune godkjenner og deretter NTNU. Gjelder på
campus.

● Skal noen drikke på campus i offentlig rom under 50 pers. må jeg ha
beskjed i god tid i forveien minimum 3 uker for å kunne søke.

● Ved over 50 må jeg ha beskjed 2 måneder i forveien da både
brannvesenet og politiet bruker minst 1 måned på å behandle saken.

● Skjenkebevilgning og drikketillatelse er 2 forskjellige ting.
Skjenkebevilgning vil si at man kan selge øl. Drikketillatelse er bare
å drikke den. Har ikke så lang behandlingstid.

○ NV-ledermøte 03.04:
■ Griller: kanskje det kommer… kanskje ikke… HC vet ikke hvor mye penger

det er snakk om en gang.
■ NV-lekene: 1 september

○ Møte med stuk i morgen. Hvis flere ønsker å være med si ifra.
○ 17. mai

■ Har snakket med Bergo, vi planlegger og venter på svar fra utleier før vi
poster evt. arr på facebook.

■ Det blir 17. mai frokost hos Bergo, med maks 69 personer. Arrangement
kommer på facebook.

■ Tog skjer!
● Går samlet bort etter frokosten
● Arrangement på facebook for resten
● Penger til fane er søkt, prøver å få tak i en lang nok pinne, og finne

dusker som passer.
● Kristoffer og Anna skal kjøpe inn til å fikse den.

● Kasserer (5 min):
○ EPVU ferdig.
○ Revisjon av regnskap 21-22.

■ Forslag: Vegard Myhre (kasserer V&A, 2018-2020)
■ Kristoffer foreslår seg selv som andre-revisor for å unngå underslag av

penger. Godkjent ved akklamasjon
○ Opplæringen av min etterkommer har kommet i gang.

● Nestleder (3min):
○ Stands for undergrupper(evt med komiteer)i høst. Tanker.

■ En dag før opptak til komiteene der alle blæster samtidig så man får det med
seg. Beate tar ansvar for det.

Fra forrige møte:
● Vurderer stands i august/september for promotering av undergrupper og verv.
● Planlegger møte med undergruppe-ledere.

● Faddersjef (10 min):
○ Studenterhytta åpner ikke før september

https://drive.google.com/drive/u/0/folders/19YNnOyJmpJLg1ZwdAkBJrNr3VMA0xNBc
https://drive.google.com/file/d/1olDt4Sc0_BPiKloCItJ3uMJXHv67pPlX/view?usp=sharing


○ Skal gjøre alt i vår makt for å få arrangert det. Bestikke med tjenester eller lignende.

Fra forrige møte:
● Blæsting i forelesninger er i gang.
● Plakater er på plass.
● Budsjett er for det meste på plass.
● Naturviterne svarer ikke, skal purre på de eller så blir det Tekna.
● Studentersamfundet i Trondheim har informert om at de ikke har kapasitet til

å fordele lokaler under faddertiden.
○ Dermed er kun ett av to lokaler spikret.

● Virker som NV-fest er flyttet til uken etter faddertiden.
● 90 påmeldte fadder. Fristen er ute, men det kommer nok flere.
● Fikset master-faddersjef, Thomas igjen.

● Arrkom (4 min):
○ Hatt sosialkveld for å tømme kos-pott
○ Funnet immball lokale, men blir ikke det allikevel

■ Dårlige opplevelser på Scandic lerkendal
○ Svart på jubkom mail

Fra forrige møte:
● Vårfest, 26.03, vel gjennomført.
● Beer-mile utsettes til høsten.
● Ingen nyheter om “eksamensboost fest”.

● Bedkom (< 1 min):
○ Besøket på St. Olavs sist torsdag

■ Alle parter fornøyde
○ Leter etter bedkom-lederkandidater

● Nukleomedia:
○ Ny avis
○ Får google workspace oppe og gå

■ Tar det etter sommerferien med hensyn til komitemedlemmer som
flytter/slutter

○ Skal fikse signaturer for alle mailene.

● Kjelleren (2 sek):
○ Stengt for semesteret.
○ Svarte på en mail.

● Kontor: (1 min)
○ Har hatt

■ Kryssfest
■ Strikkekveld
■ Har nå vinsmaking



○ Skal ha
■ Filmkveld
■ Strikkekveld
■ Hundekos

Undergrupper (oppdatering)(4min):
- Bumblebeats:
- InVitro:
- Revyen:
- Shanglelauget:
- SkeiV&A:
- Spanskymisten:
- Trollkom:

Hva: Bålkos og overnatting
Dato for arrangement: 14. mai

- V&A Allsidighet:
Har gjort:
Strava-konkurranse fra 1-28. April. Planlagt og
avlyst både tabata og filmkveld.
Skal:

Strava-feiring 6.mai kl16:30 i D1-185. Bading og grilling 15.mai, badminton og tennis 22.mai,
joggetur 29.mai.

- V&A Klatring:
- V&AIL:

(Damer): Ukentlige fotballtreninger kl14:30 lørdager på Eberg bane B. Også med på liga.
- Vokalium: Hatt: Vårkonsert 3.mai med LURveleven og IsoKor

Andre saker:
- [HS] Sak angående allsidighet som ble tatt opp på forrige styremøte (30 min,

diskusjon):
- Saksgang:

- Spørsmål ved Marie sin inhabilitet.
- Marie er inhabil, vedtatt ved stemming.

- Legger frem fakta som har blitt presentert sist.
- Linkene under. HS vedtok undergruppa på annet grunnlag enn

allsidighet pitchet, dette ble ikke kommunisert mellom de.
- Diskusjon

- Ekstremt vag beskrivelse gruppa ble vedtatt på.
- Ble diskutert ved opprettelse at Allsidighet skulle ha

kommunikasjon med andre grupper om de hadde lignende
aktiviteter som andre grupper/komiteer.

- Problemet ligger delvis hos andre grupper, at de gjør ikke ting
så da gjør allsidighet det. Kan virke demotiverende for de andre
gruppene

- Forslag til hva HS skal gjøre



- Forslag at Allsidighet og Kontorkom-leder har kontinuerlig
dialog så ikke like arrangementer kommer samtidig.

- Forslag at vi har bedre rutiner for undergruppe-opprettelse så
både HS og undergruppa er enige om premissene til
undergruppa når den dannes.

- Forslag at allsidighet heller holder arrangementer i samarbeid
med andre grupper om det overlapper litt.

- Forslag at allsidighet har tydeligere rammer, men helt åpne for
samarbeid med andre grupper.

- Fokuserer i forslaget på hva de ikke er. De kan samarbeide med
andre grupper om de vil arrangere noe utenfor sin gruppe.

- Lages et dokument med tidsfrist med forslag til premissene.
- Vedtak/godkjenning av undergruppe av HS 20/21 og bakgrunn for

godkjenningen
- Vedlegg: Dokument for workshopmøtet 02.03.2021

- [Anna] (10 min) ref mail, vi skal sånn sett ikke være politiske, men det kuttet
bestemmer hvor mye plass vi kommer til å få for oss, kontor, lagerplass, nærhet til
våre studenter.

- Forslag: vi burde kanskje poste noe om dette.
- Konklusjon: poster ikke, vedtatt ved stemming. Var kvelden i forveien

så ble vurdert at det ikke var stor forskjell fra eller til.

Eventuelt:
- Presisering av kryss-regler

- Blir tatt på slack
- Hva gjør vi uten nestleder

- Får ikke arrangert ekstraordinær generalforsamling i eksamensperioden eller
sommerferien. Vurdert i henhold til vedtekter at det ikke er nødvendig med en
ekstraordinær generalforsamling da den vil falle 1-3 uker før ordinær
generalforsamling.

- Jens vil midlertidig fyller posisjon som nestleder da han er interessert i å ta over
vervet ved neste generalforsamling.

Sosialt:

https://static1.squarespace.com/static/61eeb21558235b048d9ca47c/t/62461078c01c42205ee928a1/1648758904500/9%2BReferat%2B09.03.21%2B%28ferdig%29.pdf
https://docs.google.com/document/d/1IBXpylhnqhCs9eD4WNNG1vwHG-BGLrfOK8dnuN3Hp_4/edit
https://docs.google.com/document/d/1IBXpylhnqhCs9eD4WNNG1vwHG-BGLrfOK8dnuN3Hp_4/edit
https://docs.google.com/document/d/1CojP8yiFWe2OLktihd0txiGq0HP72Gk2Das_txaBZ-Y/mobilebasic?fbclid=IwAR3ZfEz46O5tB6M2ejaAMmr6b-PcGQPLQ5S47n0Xl3KyvhwijjumDNlQKTA#


-

Oppgaver til neste møte

Oppgave Hvem? Utført?

Konstruktiv møtekritikk:
Diggerunde:


